

ANTI SMOKE

Roko ANTI

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za



"Punten tunjukkeun kajahatan udud?" si bisa nanyakeun, ka mana kami méré reply handap:

Salah sahiji tina tujuh dosa maut nyaéta hawa nafsu. (Kolosa 3: 5-6). Ieu napsu anu raos, teu sugema; hiji ngidam teu kaampeuh; hiji jahat gairah. Awak manusa henteu peryogi bako dina bentuk naon waé . Bako sanes tuangeun anu nyugemakeun tapi murni ubar beracun anu nyiptakeun napsu anu teras-terasan , teu puas, anu disebutna nafsu kadagingan . (Kolosa 3: 5-6). Kahayang karnal diitung diantara tujuh dosa maut anu disebut: **kareueus, sarakah, kahayang duniawi, ambek teu ngeunah, timburu, teu puguh.**

Kanyataan yén ampir sadaya jelema ngaroko, henteu ngaleungitkeun, atanapi nyungkeun kasieun tina kabiasaan ieu . Firman Allah nyatakeun yén "Teu aya anu shaleh." "Sarerea boga dosa na téh tebih jauh ti aya Allah nyimpen." (Rum 3: 10,23). "Urang sadayana sapertos domba anu leungit, masing-masing jalanna masing-masing ." (Yesaya 53: 6). Kusabab hiji tangtu jahat geus jadi universal, aya anu teu munasabah pikeun indulging dina eta.

Gusti ngahukum limbah anu teu perlu atanapi dosa . Naha nyéépkeun artos dina naon anu henteu nyugemakeun? Naha nyéépkeun gaji anjeun sareng masih kalaparan? "Aranjeunna ngagaleuh diri ku tanaga gawé anu teu aya gunana , sareng sadayana anu parantos didamel naék api-api." (Yesaya 55: 2; Habakkuk 2:13). Runtah duit, waktu, jeung kaséhatan, naha éta téh dina alkohol, bako atawa ngabahayakeun séjén item nya pasti moal Allah. Jutaan pon anu ngabeungharkeun firma bako mangrupikeun harga anu ketat pikeun mayar haseup sareng lebu , saraf anu saraf sareng patah hati, nyeri tikoro, peradangan bronkial , sareng maot akibat kanker paru-paru. Kanyataan yen superintendent of a Rumah Sakit London ngumumkeun yén leuwih 100.000 urang di England geus maot di jahiliah tina paru kanker owing kana roko roko di nu dua puluh taun katukang, tur nu di sahenteuna sejen 250.000 lalaunan baris maot dina dékade saterusna, owing mun kieu loba dosana prakték, ngabuktikeun eta nyaeta jahat. Pekuncén malah leuwih ngareureuwas lianna bisa dibikeun f ROM sakuliah dunya, sarta malah Élmu Médis geus dimimitian ngawujudkeun harga uih korban bako nu Mayar. The bako perokok, utamana nu salah saha inhales kana haseup, geus l

alanaan, acan pasti, committing bunuh diri dina installment rencana. "The lalaki anu mati dina yuswa 40 atanapi 50 ti kasakit degeneracy, nalika anjeunna bisa geus cicing jeung umur 70, 80 atawa 100 taun, boga sakumaha verily committed bunuh diri sakumaha anu salah anu robah dina jet gas," nulis Dr. H. Bress.

Kumaha ngabunuh bako?

Loba jalma, anu geus ngalaman ti kusta keur loba taun, maot kanker, pneumonia, panyakit jantung atawa panyakit séjénna. Bako ogé sami, éta maéhan sacara teu langsung sareng kabur tina kalepatan.

"Haseup roko ngabogaan peta telenges dina éta puseur saraf, ngahasilkeun hiji degeneration sél otak, nu rada gancang antarana budak. Taya budak atawa lalaki nu smokes tiasa dianggo di laboratorium abdi." Th. A. Edison. "Ngarobih di buruan garéja salaku aturan upami aranjeunna henteu nyerah bako."

- J. McAuley.

"A orok dilahirkeun di hiji indung roko udud gering. Ieu geus diracun jeung bisa maot dina dua minggu kalahiran. The postmortem nempokeun degeneration tina ati, jantung, jeung organ séjén. Genep puluh per cent sadaya barudak dilahirkeun

ti ibu anu aya habitual roko perokok, maot dina hiji mimiti umur, lolobana saméméh maranéhna téh heubeul dua taun.

" - Dr. Ch. L. Barber.

Founding sarta ibu, sakumaha murderers maranéhanana turunan sorangan, bakal kudu ngajawab sateuacan Alloh dina poe kiamat.

Kuring moal reuwas upami naon anu urang baca dina Yehezkiel 8: 17,18 ngarujuk kana jahat ngaroko sareng nyeupan bako; "Aranjeunna henteu wareg ku ngan ukur ngalakukeun sagala hal anu matak pikasieuneun anu anjeun kantos tingali di dieu sareng nyebarkeun kekerasan di panjuru nagara. Henteu, aranjeunna kedah sumping sareng ngalaksanakeunana di dieu di Bait Suci sareng ngajantenkeun kuring beuki ambek. Tingali kumaha aranjeunna ngahina kuring di nu jalan paling karasa mungkin! (a rujukan ka hiji sanggem pagan of putting hiji cabang kana irung). éta bakal ngarasa sagala kakuatan tina amarah kuring. kuring moal cadang aranjeunna atanapi nunjukkeun aranjeunna rahmat nanaon. aranjeunna bakal ngagorowok solat pikeun kuring saageung aranjeunna , tapi kuring moal ngupingkeun aranjeunna. " Hiji Gusti Suci hates ieu jahat praktek fashion, nu jahat bako .

Garéja-akang urang bakal ngahukum saha bae nu wani mun haseup dina wangunan garéja, utamana dina mangsa layanan garéja. Meureun anjeun teu acan diajarkeun yén kusabab Al Masih masihan awak-Na pikeun disalib sareng diangkat deui ti nu maraot, Anjeunna parantos milih awak sareng hate urang, pikeun diberesihan tina sagala dosa ngalangkungan Yesus sareng ngeusi Roh Suci , janten Bait-Na . "Naha anjeun henteu terang yén awak anjeun téh kuil Roh Suci, anu hirup di anjeun sareng anu dipasihan ku Gusti? Anjeun sanés milik diri anjeun tapi ka Gusti; Anjeunna mésér anjeun pikeun harga. Janten, anggo awak anjeun pikeun kamulyaan Allah. " (1 Korinta 6: 19-20). "Dosa kedah euweuh aturan di fana anjeun awak, ku kituna anjeun nurut kahayang alam anjeun diri. Atawa kudu anjeun nyerah wae bagian tina yourselves kana dosa ka jadi dipaké pikeun

jahat tujuan. Gantina, masihan
yourselves ka Allah, sakumaha jalma anu mibanda gaduh
geus dibawa ti maot keur hirup, tur nyerah sakabeh
anjeun mahluk

keur Mantenna jadi dipaké pikeun taqwa tujuan. " (Rum 6:
12,13). " Jadi, lamun saha ngancurkeun kuil Allah, Allah
baris ngancurkeun anjeunna. Kanggo kuil Allah geus suci,
jeung anjeun yourselves aya kuil-Na." (1 Korinta 3: 16,17).

Naha urang nyimpen, terus ngotorkeun anu dipilih
ku Gusti pikeun dijantenkeun kuil-Na nyaéta awak urang ?

Bako sareng Sétan

Anggota Dewan Kota anu tangtu, rancangan
kuring, parantos lebet kana Al Masih sareng
masrahkeun hirupna ka Gusti. Anjeunna dikirimkeun
tina minuman keras tapi tetep budak kana bako. Anjeunna
ngupayakeun anu pangsaéna pikeun nyerah ngaroko tapi
henteu tiasa ngungkulan hawa nafsu jahat ieu . Ayeuna
jeung deui manehna bakal buang ka rokok, pipa, sarta bako
jauh, tapi dina jalan ka kantor di handap dinten, anjeunna
bisa teu lulus heula warung
tanpa meuli alus suplai deui. Sadar beuki seueur yén
anjeunna masih budak goréng pikeun nalungtik ieu, anjeunna
janten pundung sareng nekat.

Hiji mangsa tiis malem manéhna diuk
nyalira di na diuk kamar, pemanasan dirina di fireside udud
na pipe. Anjeunna perasaan pisan isin keur hiji
misalna budak ka na pipe tur
jadi contemplated ngalungkeun eta kana nu seuneu
deui. Anjeunna terang yén upami anjeunna
ngalakukeun éta hartosna éta anjeunna kedah mésér pipa
énggal énjingna . Anjeunna linggih mikiran perkawis
éta pisan-pisan nalika anjeunna ujug-ujug ningali setan

anu nangtung di kamar, sindir sareng seuri ka anjeunna, sapertos nyarios: "Kuring gaduh anjeun ngariung, anjeun moal kabur ti kuring!" Ieu éta sangkan nyata yen manehna murag kana tu ur-Na, merealisasikan yén sanggeus kabeh, craving ieu roko éta nanaon lian ti kakuatan setan urang. Anjeunna ngajerit ka Gusti pikeun nyalametkeun anjeunna sacara lengkep tina kakawasaan Sétan. Gusti parantos nyalametkeun anjeunna, sareng anjeunna henteu kantos ngaroko deui salami 34 taun, saatosna anjeunna ngalih ka surga.

Aya anu naros: "Dupi urang Kristen ngaroko?" "No, Kristen kudu ngaduruk na teu ngaroko," éta nu reply. A udud lampu téh hiji miskin, lampu karasa. Lampu urang kudu ngaduruk pikeun sakabéh dunya ningali! (Mateus 5:14 - 16)

A badag buku

bisa jadi tulisan pikeun ngabuktikeun jahat tina udud ti éta spiritual, moral, fisik, titik jeung ékonomi of view. Udud, kawas mabok jeung sagala loba dosana séjén watek, nyaéta hiji egois kahayang. Ieu compels batur, barudak kaasup, anu ngahargaan seger hawa, pikeun ngambekan di ngintip, smoky hawa, teu nyarita tina haseup nu perokok nyebar dimana wae anjeunna ngalir ngeunaan.

Kasalametan

Kaleresan Rum 7: 15-25 lumaku ogé pikeun budak bako tina bentuk naon waé: "Kusabab naon anu kuring lakukeun nyaéta naon anu kuring teu hayang ngalakukeun. Janten jalma anu bagja kuring! Anu bakal nyalametkeun kuring tina awak ieu anu nyandak kuring nepi ka maot."? Yesus sumping ka nganteurkeun kami ti unggal tindakan

ngajadikeun babu, unggal kahayang jahat, unggal formulir perbudakan sarta geus digawe kami raja sarta imam dina karajaan-na. Masih boga datang ka nyieun urang mahluk anyar, kalayan bersih biwir na bersih hate. . nanaon nu pollutes wajib asupkeun sawarga fisik paéh teu nganteurkeun kami ti kotor kabiasaan, kanggo nu panungtungan surah di éta Alkitab ngumumkeun yen: "Saha anu kotor kedah buka dina keur kotor". (Wahyu 22:11).

Pasrahkeun hirup anjeun ka Yesus sareng Anjeunna bakal ngabébaskeun anjeun; "Upami Putra ngabébaskeun anjeun, maka anjeun leres-leres bakal bébas." (Yohanes 8:36). Lamun teu bisa mangtaun meunangna liwat Kristus ku diri, coba sarta meunang dina touch ku saurang mentri godly, atanapi nyata wae, spiritual anak Allah nu bisa yakin jeung neneda kalawan anjeun nurutkeun Tandaan 16: 17,18 jeung James 5: 14- 20 ; Rum 6: 11-14; 8: 1-2.

"Nolak setan, sareng anjeunna bakal kabur ti anjeun." (Yakobus 4: 7). Janten ngeusi seuneu nyata Roh Suci sareng anjeun bakal lirén ngaroko, budak dibebaskeun. Anjeun teras bakal ngaraos hirup saalam pinuh (Yohanes 10:10) sareng tiasa nyanyi gumbira:

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, punten wartosan kami. Kami hoyong hatur nuhun ka Gusti sareng anjeun sareng émut anjeun langkung jauh dina solat kami. Pikeun

literatur Injil, buku, sareng traktir gratis dina langkung ti
540 basa, mangga ngahubungan kami :

JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you
can correct or improve the language, please contact the
office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)